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Protokół nr 13/2011 
posiedzenia Komisji Finansowo – BudŜetowej Rady Miejskiej  

w Suwałkach w dniu 20 października 2011 roku w Urzędzie Miejskim  
w Suwałkach, ul. Mickiewicza 1, pokój nr 26, w godz. od 15

30
 do 16

30
. 

 
Obecni członkowie Komisji: 

1/ Zdzisław Przełomiec – przewodniczący,  
2/ Zdzisław Koncewicz – wiceprzewodniczący,  
3/ Zbigniew De – Mezer,  
4/ Włodzimierz Marczewski,  
5/ Agnieszka Rzatkowska,  
6/ Andrzej Turowski,  
7/ Tadeusz Zamaro.  

w posiedzeniu udział wzięli: 
1/ Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk,  
2/ Marek Buczyński – Zastępca Prezydenta Suwałk,  
3/ Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta Suwałk,  
4/ Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta,  
5/ Marianna Rutkowska – Prokurent PWiK,  
6/ Honorata Rudnik – Prokurent PWiK,  
7/ Justyna Wołągiewicz – Kier. Referatu Urbanistyki Wydz. AGP,  
8/ Maciej Sieniawski – Projektant w Referacie Urbanistyki Wydz. AGP.  
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec. Powitał zebranych  
i zapytał o uwagi do przesłanego wraz z materiałami porządku obrad.  
Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek:  

1. Przyjęcie protokołu nr 12/2011 posiedzenia Komisji Finansowo – 
BudŜetowej w Suwałkach z dnia 22 września 2011 r.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody  
na podwyŜszenie kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Wodociągów  
i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o. o.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu Śródmieście – Wschód  
w Suwałkach.  

4.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulic Kolejowej i Północnej 
w Suwałkach.  
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta  
na 2011 r.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2011 – 2025.  

7.  Wolne wnioski.  
 

Ad pkt. 1 – Przyjęcie protokołu nr 12/2011 posiedzenia Komisji Finansowo – 
BudŜetowej w Suwałkach z dnia 22 września 2011 r.  
 

Zdzisław Przełomiec poinformował, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia 
Komisji Finansowo – BudŜetowej został sporządzony i zapytał radnych  
o ewentualne uwagi i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego 
stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty przez Komisję. Poinformował równieŜ,  
iŜ protokół jest do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  
 

Ad pkt. 2 – projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na podwyŜszenie 
kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach 
Spółka z o. o. stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili  
do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia 
zgody na podwyŜszenie kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Wodociągów  
i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o. o.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad pkt. 3 – projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu Śródmieście – Wschód w Suwałkach 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Times New Roman  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili  
do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
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 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu Śródmieście – 
Wschód w Suwałkach.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Ad pkt. 4 – projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego rejonu ulic Kolejowej i Północnej  
w Suwałkach stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili  
do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 

 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego rejonu ulic Kolejowej  
i Północnej w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
Ad pkt. 5 – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2011 r. 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Wiesław Stelmach przedstawił autopoprawki do przedmiotowego projektu 
uchwały, jakie Prezydent zgłosi na sesji, które stanowią załącznik nr 9  
do protokołu.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili  
do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 
  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  
w budŜecie miasta na 2011 r.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 



 4

Ad pkt. 6 – projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Suwałki na lata 2011 – 2025 stanowi załącznik nr 11  
do protokołu. 
 

Wiesław Stelmach przedstawił autopoprawki do przedmiotowego projektu 
uchwały, jakie Prezydent zgłosi na sesji, które stanowią załącznik nr 12  
do protokołu.  
 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili  
do głosowania. 
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych, 
przeciw      – 0, 
wstrzymało się od głosu    – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata 2011 – 2012.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 

Ad pkt. 7 – wniosków nie zgłoszono.  
 

Agnieszka Rzadkowska zapytała o termin zakończenia remontu ulicy 
Mereckiego?  
 

Łukasz Kurzyna poinformował, iŜ umowny termin zakończenia inwestycji 
przypada na koniec października.  
 

Zdzisław Przełomiec zapytał, czy znany jest termin oddania do uŜytku budynku 
Muzeum Okręgowego? 
 

Czesław Renkiewicz poinformował, iŜ nie jest w stanie określić konkretnego 
terminu otwarcia Muzeum Okręgowego. Najprawdopodobniej nastąpi to pod 
koniec przyszłego roku.  
 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodniczący podziękował 
zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie.  
 

Na tym protokół zakończono.  
    Przewodniczący Komisji  

             Finansowo – BudŜetowej   
                 Rady Miejskiej w Suwałkach 

 
               Zdzisław Przełomiec  
Protokołowała:  
 

Ewa Kasjanowicz  
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  


